



West Africa Construction & Supply Services

Engineering - Maintenance - Construction - Supply Services

QUALITY HYGIENE HEALTH SAFETY AND ENVIRONMENT POLICY

Our Quality, Hygiene, Health, Safety and Environment Policy is focused on 4 founding ambitions:

- Zero workplace accidents
- Satisfaction of all relevant stakeholders
- Control of discharges and waste
- Maintenance of activity and our margins

To achieve our ambitions, WACOSS will need to commit promoting actions that :

- Ensure compliance with the laws and regulations applicable to its business;
- Satisfy our customers by offering them quality services, ensuring their trust and loyalty;
- Continuously assess and monitor risks to the health and safety of our employees by implementing effective preventive measures;
- Continuously assess and monitor the environmental aspects of its activities, thereby reducing the significant impacts on the environment;
- Continuously improve the effectiveness of the Quality Management System in order to ensure the company's sustainability in the face of changing markets and projects.

As General Manager of WACOSS, I will ensure that the necessary human, financial, organizational and technical resources are made available to implement our Policy and achieve the established objectives.

I would also conduct periodic monitoring with the entire company management team to ensure the effective management of this process. Each of them has the necessary authority to carry out this task.

KONE CHEICK OUMAR

General Manager





West Africa Construction & Supply Services

Engineering - Maintenance - Construction - Supply Services

POLITIQUE QUALITE HYGIENE SANTE SECURITE ET ENVIRONNMENT

Notre Politique Qualité, Hygiène, Santé, Sécurité et Environnement est axée sur 4 ambitions fondatrices :

- Zéro accident du travail
- Satisfaction de l'ensemble des parties intéressées pertinentes
- Maîtrise des rejets et des déchets
- Maintien de l'activité et de nos marges

Pour parvenir à satisfaire nos ambitions, WACOSS devra s'engager à promouvoir des actions permettant de :

- Assurer le respect de la législation et réglementation applicables à son activité ;
- Satisfaire nos clients en leur proposant des services de qualité, garantie de leur confiance et leur fidélisation ;
- Evaluer et contrôler continuellement les risques pour la santé et la sécurité de nos collaborateurs en appliquant des mesures de prévention efficaces ;
- Evaluer et contrôler continuellement les aspects environnementaux relatifs à ses activités, diminuant ainsi les impacts conséquents sur l'environnement ;
- Améliorer continuellement l'efficacité du Système de Management de la Qualité afin de pérenniser la société face à l'évolution des marchés et projets.

En tant que Directeur Général de WACOSS, je veillerais à ce que les moyens humains, financiers, organisationnels et techniques nécessaires soient mis à disposition pour mettre en œuvre notre Politique et atteindre les objectifs établis.

J'exercerais également une surveillance périodique, auprès de l'ensemble du management de l'entreprise, pour m'assurer du pilotage efficace de cette démarche. Chacun d'entre eux dispose de l'autorité nécessaire pour mener à bien cette tâche.

KONE CHEICK OUMAR

Directeur General

